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Členovia Predstavenstva Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej komory prajú všetkým
najmä dostatok zdravia a pokojný chvíľ s najbližšími. Do nového roka želajú aj dostatok priazne od
slovenských spotrebiteľov a stabilné podnikateľské prostredie.

Ing. Andrej Gajdoš, predseda – „Želám všetkým slovenským poľnohospodárom a potravinárom,
aby im rok 2025 priniesol väčšiu istotu v podnikateľskom prostredí. Nech nás počas najbližších
mesiacov sprevádzajú súdne rozhodnutia prijaté v správnom čase.“

Emil Macho, Agropodnik a.s. Trnava – „Všetkým poľnohospodárom a potravinárom prajem
dostatok pokoja, porozumenia, zdravia a spokojnosti.“

Marián Šolty, predseda Slovenského mliekarenského zväzu, Levické mliekarne a.s. –
„Múdrosť, odvaha a zodpovednosť nech je súčasťou roka 2025.“

Daniel Molnár, riaditeľ Únie hydinárov Slovenska – „Pokojné vianočné sviatky, pokojný zvyšok
roka a v tom novom viac pozitívnych správ.“

Miroslav Štefček, PD Ludrová – „Všetkým poľnohospodárom a potravinárom v Novom roku 2025
prajem hlavne veľa zdravia, šťastia a pokoja pri ich náročnej práci.“

Jozef Šumichrast, predseda RPPK Bratislava – „Okrem rozvoja podnikateľského prostredia si
želám, aby sme našli väčšie porozumenie aj u slovenských spotrebiteľov. Aby skutočne viac
nakupovali kvalitné slovenské potraviny.“

Klaudia Halászová, rektorka, Slovenská poľnohospodárska univerzita v Nitre – „Želám
všetkým, ktorí sa pohybujú v chlebovom odvetví, najmä veľa zdravia, síl a elánu do roku 2025.
Zároveň vyjadrujem želanie a nádej, že sa nám podarí motivovať čoraz viac mladých ľudí, aby videli



svoju budúcnosť v poľnohospodárstve a potravinárstve. Agrosektor  potrebuje ako soľ vzdelanú
mladú generáciu, ktorá bude efektívne, uvedomelo, ale najmä so zanietením a láskou pristupovať k
obhospodárovaniu pôdy, ako aj k produkcii domácich a zdravých potravín.“

Oliver Šiatkovský, PVOD Madunice – „Želám nám všetkým najmä pohodu pri práci na poliach, pri
zvieratách a pri odbyte našich komodít. Prianím nás všetkých je určite aj to, aby nás klimatické
zmeny skúšali čo najmenej.“

Mojmír Haško, PD Badín - "V domoch ľudia, ten ľud špatnokrásny, má plno práce pre oboje rúk, a
robí, aby v živote bol šťastný, nech vydá plody zem, keď zaryje sa pluh. Tej práce nech sa šíri stále
chvála a pokoj, svornosť, láska nech z nej sála. V mene PD Badín prajem láskyplné, požehnané
Vianočné sviatky a do Nového roku 2025 čo najviac optimizmu.

Martin Švajda, Agrosúča, a.s. – Všetkým aktívnym poľnohospodárom a potravinárom prajem
pokojné prežitie najkrajších sviatkov v roku, nech  každý váš vianočný stromček  AMS systém
rozsvieti a rozžiari vaše bankové účty na zeleno. Do nového celofarmového  eko-schémového roku
prajem nech vám biopásy a úhory s porastom nerobia vrásky, riadne a odložené kosenia robte
z lásky.

Rastislav Machunka, Združenie výrobcov liehu a liehovín na Slovensku – „Nech je nový rok
plný nových kulinárskych zážitkov, zdravých a chutných jedál zo slovenských surovín a spoločných
chvíľ pri stole. Prajem vám, aby ste objavili nové recepty, ktoré vás nadchnú a inšpirujú. Nech je
každý deň plný chutí a vôní, ktoré vás potešia a dodajú vám energiu. A nech sa na vašom stole
objavia aj tie najlepšie slovenské destiláty, ktoré vám spríjemnia každý okamih. Šťastný nový rok
plný lahodných jedál, nových receptov a radosti zo života!“

Igor Jakubička, PD Devio Nové Sady - Všetkým poľnohospodárom a potravinárom želám hlavne
pevné zdravie, stabilné podnikateľské prostredie, rentabilné výkupné ceny produktov rastlinnej aj
živočíšnej výroby, čo najmenej byrokracie a aby svoju energiu maximálne využívali na zveľaďovanie
svojich podnikov a nie na neustáli boj s exekutívou.

 


